赤柱戶外訓練營 Stanley Outdoor Training Camp

**1 1** hkfygsotc tel: 2813 8886 email: s@hkfyg.org.hk

HERE FOR YOU

## 私人/家庭同樂日 Private Group / Family Fun Day

我們會根據你所選的主題活動和興趣為你特別安排一天的流程,營友只需要放鬆心情去迎接一系列的活 動,與家人和朋友共同的經歷將會留下愉快而難忘的回憶。除了日營活動外,亦可以選擇活動完結後於營 地燒烤; 如果想體驗一下露營亦可以選擇兩日一夜的活動流程。

We tailor-made programme rundown based on your interests and choices of activity. Campers can just come to relax and expect the unexpected, experiencing the day together with friends and family that would bring an unforgettable and unique memory. You can also stay behind after the day for add-on barbecue activity; or consider a 2-day 1-night programme to try out tenting!

活動地點 Venue	活動時間 Time
赤柱訓練營或可根據活動內容選擇合適地點 Stanley Outdoor Training Camp or any other location based on the programme content	一天: 約 around 6 小時 hours 2 日 1 夜: 14:30 (day 1) – 1200 (day 2)
人數 No. of People	一天基本套餐活動費用 Fees for Day Camp Basic Package (參考 for reference)
至少8人 Minimum 8 people	\$800 / 人 Head

一天基本套餐流程範本 Sample Schedule for Day Camp Basic Package

時間 Time	流程	Rundown
10:00	到達赤柱戶外訓練營	Arrive SOTC
10:00-10:30	破冰活動/啟導活動	Ice Breaking & Warm Up Activity
10:30 – 12:00	主題活動	Theme Activity
12:00 – 14:00	午餐及自由時間	Lunch Break
14:00 – 16:00	水上活動	Water Activity
16:00 – 16:30	梳洗及完結	Shower & End of the Day

## 主題活動參考:

赤柱故事活動、水上活動、遠足/戶外攀石體驗、定向活動、 獨木舟旅程、木工/環保手工藝等

## Choice of theme activity:

Story of Stanley, water activity, hiking /natural rockclimbing experience, orienteering/city-hunt, kayaking tour, wood craft / upcycling project, etc.



## 香港青年協會 the hongkong federation of youth groups

赤柱戶外訓練營 Stanley Outdoor Training Camp

email: s@hkfyg.org.hk **f o** hkfygsotc tel: 2813 8886

有您需要 HERE FOR YOU

備註		Remarks	
1.	活動費用已包括日營、教練、場地、器材費、行政及保險費用;不包括午餐/食物飲品及交通。	1.	Fees are including day camp fees, instructor, basic equipment, administrative & basic insurance; not including lunch / food & drink & transportation.
2.	活動費用為參考價格·實際會以活動內容及時數以報 價形式確認。	2.	Fees are for reference only and may differ depending on the content and time of the programme. Detail information will be showed on the quotation.